
United Front against Corruption
共建全球反貪陣線

Corruption knows no boundaries.  To combat corporate corruption 

and related crimes, which nowadays are increasingly complex and 

transnational in nature, the ICAC has established and maintains a 

close link with overseas anti-corruption and law enforcement 

agencies as well as its counterparts in Mainland China and Macao.  

Through reciprocal visits, joint command courses, seminars and 

international symposiums, mutual legal and case assistance, a 

united front against corruption has taken shape on a global scale.  

In the past 5 years, ICAC has successfully extradited 11 fugitives 

from 5 jurisdictions to face criminal prosecutions in Hong Kong, 

epitomising the importance of international cooperation in serving 

the cause of justice.

貪污無分國界。現今的企業貪污及相關罪行不但日趨複雜，並往往

跨越疆界。廉署與海外、內地和澳門的反貪和執法機關已建立緊密

聯繫，攜手打擊貪污罪行。各方透過互訪、聯合指揮課程、座談會、

國際會議、司法協助和個案協查等，建立了無分國界的全球反貪陣

線。過去五年，廉署成功從五個司法管轄區將十一名逃犯引渡回港

接受刑事檢控，顯示出國際合作對維護法紀極為重要。

The Commissioner shared 
Hong Kong’s experience in an 
anti-corruption conference 
held in Vienna

廉政專員出席維也納反貪會議

分享反貪經驗

ICAC delegation led by the 
Commissioner visiting Guangdong 
Provincial People’s Procuratorate

廉政專員率團訪問廣東省人民檢察院

25 senior officers from 10 jurisdictions representing 
18 agencies attended the ICAC Chief Investigators 
Command Course in Hong Kong

來自十個司法管轄區十八個執法機關的二十五位代表

參與廉政公署的「總調查主任指揮課程」

Absconded suspect extradited 
to Hong Kong to face trial

潛逃海外的疑犯被引渡回港受審

Secretary General of the Interpol 
Mr. R. Noble commended Hong 
Kong as “the anti-corruption 
capital of the world”

國際刑警秘書長稱譽香港為「全

球反貪典範之都」
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